



聯校運動中心

JOINT SPORTS CENTRE

聯校運動中心是由香港城市大學、香港浸會大學及香港理工大學聯合管理之戶外運動設施。

The Joint Sports Centre is an outdoor sports facilities jointly owned by City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University and The Hong Kong Polytechnic University.

NOTICE

Reschedule for the re-opening of the Multi-purpose Court

Due to the rainy weather over the renovation schedule, the renovation works of Multi-purpose Court has encountered delays and it will not be completed before 16 September 2024.

The re-opening of the Multi-purpose Court is rescheduled on **23 September 2024 (Monday)**, if weather permitting. We will closely monitor the progress of the site works and announce the latest arrangement at the JSC website (<http://jsc.hkbu.edu.hk>).

We sincerely apologize for any inconvenience that may be caused. Should you have any enquiries regarding the above, please contact our duty staff at 2794 1168.

Thank you for your attention.

通告

更改綜合運動場重新開放日期

受天雨影響，綜合運動場翻新工程須延誤，將無法於 2024 年 9 月 16 日前完成。

設施將於 **2024 年 9 月 23 日 (星期一)** 重新開放。由於工程進度受天氣影響而需不時更新，敬請留意中心網頁發放之最新安排 (<http://jsc.hkbu.edu.hk>)。

不便之處，敬請原諒。如有任何疑問，請致電 2794 1168 與當值職員聯絡。

敬希垂注。

